
 
 

 

 

 

 

Tarnów, dnia 8 grudnia 2021 
ZDiK.DD.0710.1.147.2021 

 

 

 
Pani Krystyna Mierzejewska 
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 
 

 

W odpowiedzi na Pani wniosek zawarty w piśmie z dnia 26 listopada 2021 r., znak: 
KRM.0003.463.2021 informuję, jak niżej.   

Z inicjatywy Gminy Miasta Tarnowa we wrześniu b.r. wszczęte zostały rozmowy z Gminą 

Tarnów odnośnie obsługi autobusami komunikacji miejskiej wszystkich miejscowości tej gminy. 

Efektem prowadzonych rozmów było przedstawienie w październiku b.r. nie tylko Gminie Tarnów ale 

także Gminie Lisia Góra i Gminie Pleśna propozycji rozszerzenia zakresu obsługi linii komunikacji 

miejskiej na miejscowości tychże gmin na warunkach gwarantujących pokrycie przez samorządy 

wszystkich kosztów obsługi tych linii. W ostateczności podjęte działania nie doprowadziły do zawarcia 

stosownych nowych porozumień międzygminnych na rok 2022 i lata kolejne. Gmina Miasta Tarnowa 

jest otwarta na kolejne rozmowy, o ile przedstawiciele sąsiednich gmin wyrażą zainteresowanie 

uczestnictwem w takich rozmowach.  

 
 
 
 

 

 

 

 

 

OTRZYMUJĄ 
1 x Adresat,  
1 x Wydział Organizacyjny UMT, 
1 x a/a. 
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